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VÝROČNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE ZO ČSCH HORŠOVSKÝ TÝN  
 KONANÁ DNE 17. 9. 2021 V CHOVATELSKÉM AREÁLU  

 

Program: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti ZO v roce 2020 
3. Pokladní a revizní zpráva 
4. Návrh rozpočtu na rok 2021 
5. Plán činnosti ZO na rok 2021 
6. Naši jubilanti 
7. Diskuse 
8. Usnesení 
9. Občerstvení 
10. Závěr 

Přítomno: 14 členů starších 18 let + 2 MCH 

Omluveno: 9 členů 

Hosté:  
ze svazu chovatelů ovcí a koz: pan Jiří Kaiser s manželkou, pan Karel Krátký s manželkou 
rodinní příslušníci členů ZO 
rodiče mladých chovatelů z chovatelského kroužku 

 

1. Schůzi zahájil a řídil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Přivítal přítomné, seznámil s programem schůze, následně byl program hlasováním 
schválen. Zápis z VČS vypracuje jednatel. 

1.1. Jednateli byla předána žádost o přijetí za člena ZO Horšovský Týn od př. Ženíškové 
Kateřiny z Chotěšova. Př. Ženíšková začíná chovat králíky, dosud není členem ČSCH, na 
schůzi byla osobně přítomna – hlasováním byla přijata za člena ZO. 

2. Předseda organizace př. Fiala krátce zhodnotil loňský rok i letošní výstavu, která proběhla 
opět ve spolupráci s chovateli SCHOK. MKZ Horšovský Týn přesunulo z důvodu uzavřeného 
náměstí kulturní část pouti na louku před chovatelským areálem, proto se celá expozice, 
včetně ovcí a koz, musela vejít mezi chatky. Větším problémem než stísněné prostory, byl 
nakonec hluk, který do areálu z hudebního pódia pronikal (i přes městem nataženou 
odhlučňovací plachtu). Přestože žádné zvíře nepřišlo během výstavy k úhoně, ani zvířata 
nevykazovala jakékoliv známky stresu, nelze tuto záležitost přejít mávnutím ruky. Pokud by 
se měla v příštích letech situace s pouťovým programem v blízkosti areálu opakovat, museli 
bychom zvážit, zda výstavu nepřeložit na jiný termín. 
Poděkoval za práci pro ZO pokladní př. Bůžkové, výboru, a všem, kteří se podíleli na 
organizaci letošní výstavy. 

3. Pokladní př. Bůžková přečetla pokladní zprávu. 
Seznámila členy s příjmy a výdaji výstavy – celkový výsledek výstavy je velmi dobrý. 
Předseda revizní komise př. Echtner se ze schůze omluvil, revizní zpráva však byla výboru 
doručena. Členy s revizní zprávou seznámila pokladní ZO. 
Vedení knih je v pořádku, kontrolou nebyly zjištěny žádné nesrovnalosti. 
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4. Pokladní přednesla návrh rozpočtu ZO na rok 2021, ZO letos požádala o 4 dotace vyhlášené 
MěÚ Horšovský Týn, všechny byly schváleny v námi požadované výši. 

5. Jednatel př. Koczai Zdeněk vystoupil s „Plánem činnosti ZO na rok 2021“. 
Celý plán činnosti bude zaslán členům a vyvěšen na stránkách ZO. 

6. Dalším bodem jednání bylo poděkování za dosavadní práci členům, kteří v tomto roce 
oslavili kulatá životní výročí:  

Hruška Martin   25 

Fiala Tomáš ml.   30 

Hradecký Jaroslav  45 

Koczai Zdeněk   55 

Macán Ladislav   65 

7. Diskuse 
▪ Př. Krátký poděkoval jménem SCHOK za dosavadní úspěšnou spolupráci našich 

organizací. 
▪ Př. Šindelář podotkl, že předseda ve svém poděkování opomněl př. Miloše Fialu, 

který velmi aktivně pomáhá s výukou mladých chovatelů v kroužku.   

▪ Př. Hradecká navázala na slova př. Šindeláře, Miloš je již dostatečně připraven, aby 
kroužek MCH vedl. 

▪ Př. Hradecký navrhl termín brigády na složení stanu na pátek 24. 9. od 17 hodin, kdy 
budou v areálu mladí chovatelé a předpokládá, že se dostaví dostatečný počet 
dospělých členů, aby mohl být stan rozebrán. 

▪ Př. Fiala st. odstartoval krátkou diskusi k případnému posunu termínu výstavy. 
Dle informací, které jsou od občanů, ale i z MKZ, se prostory, kde proběhla letošní 
kulturní část pouti líbily, což znamená, že město může začít uvažovat o tom, že by se 
zde hudební vystoupení mohla konat pravidelně. Budeme na MěÚ určitě dávat 
připomínky, neboť jsme byli telefonicky kontaktováni KVS, že byl podán anonymní 
podnět k prošetření hodnot hluku v prostoru výstavy. KVS stížnost odložila, ovšem 
při opakujících se podnětech, by musela hladinu hluku prověřit. 

▪ Pokud bychom museli najít jiný termín, nabízí se říjen, kdy jsou zvířata již v lepší 
výstavní kondici, otázkou je obsazenost, protože v říjnu pořádá pravidelně své 
výstavy několik ZO z „okolí“, jejíchž členové jsou našimi pravidelnými vystavovateli. 
Také se předpokládá, že bychom požádali o nějakou finanční kompenzaci město 
Horšovský Týn. 
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8. Usnesení: 

• Výroční členská schůze schvaluje: 

o Přijetí nového člena ZO – př. Ženíškovou Kateřinu  

o Zprávu o činnosti ZO ČSCH Horšovský Týn za rok 2020 

o Pokladní zprávu a zprávu revizní komise za rok 2020 

o Návrh rozpočtu na rok 2021 

o Plán práce na rok 2021 

o Poplatky za registraci králíků v roce 2021 – na 2,- Kč registrátorovi OO za 1 ks  
(1,50 Kč ÚV ČSCH, 0,50 Kč OO ČSCH) 

o Příspěvek účastníkům celostátních výstav a také výstav vyšších chovatelských 
úrovní. 
Konkrétní výši příspěvku určí dle možností výbor ZO 

o Úhradu členského příspěvku svým členům starším 70 let 

o Úhradu členského příspěvku svým členům, kteří odpracovali více než 25 
brigádnických hodin 

• VČS ukládá výboru ZO: 

o Projednat potřeby organizace alespoň na 4 výborových schůzích 

o Svolat členskou základnu na 2 členské schůze 

• VČS ukládá všem členům: 

o Účastnit se všech brigád a dalších akcí vyhlášených výborem ZO 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno veřejným hlasováním. 

9. Schůzi ukončil jednatel ZO př. Koczai Zdeněk.  
Poděkoval přítomným a popřál všem mnoho osobních i chovatelských úspěchů. 

Zápis vypracoval dne 23. 9. 2021 Koczai Zdeněk 
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